
  Jednání zastupitelstva číslo: II/2024 
Číslo jednací: MěÚ/19866/2024/SEK 

 

 
 
Stránka 1 z 9 

Zastupitelstvo města Čáslavi 
 

ZÁPIS z II. zasedání konaného v pondělí, 08.04.2024 na Nové scéně Dusíkova divadla v Čáslavi 
(adresa: Masarykova 194, 286 01 Čáslav) 

 

Přítomni: 
Starosta: Ing. Jaromír Strnad 
Místostarostka: Mgr. Renata Vaculíková 
Radní: Ing. Zdeňka Nezbedová, Ing. Josef Ruml, Mgr. Jiří Žaloudek 
Zastupitelé: Ing. Drahomír Blažej, MBA Mgr. Václav Drda, RNDr. Tomáš Hasík, Ing. Jiří Havlíček MBA, Martin Horský, 
Mgr. Martin Jusko, Mgr. Daniel Mikš, JUDr. Vlastislav Málek, Vojtěch Nezbeda, MUDr. Ctibor Provazník, Mgr. David 
Tichý, Bc. Alice Vavřinová, Mgr. Filip Velímský Ph.D. 
Tajemník MěÚ: Ing. Martin Ronovský, DiS. 
Omluveni: místostarosta MUDr. Ervin Petrikovič, zastupitel Jiří Honzíček, radní MUDr. Julie Provazníková 
Předsedající: Ing. Jaromír Strnad 
Hosté:  
 

Zahájení 
Zasedání ZM zahájil starosta města v 17:00 hodin a přivítal všechny přítomné.  
Konstatoval, že zasedání bylo svoláno v souladu se zákonem o obcích, občané byli informováni o místě, době a 
navrženém programu zasedání způsobem v místě obvyklém, tj. plakáty na plakátovacích plochách a na úřední desce 
městského úřadu, po dobu nejméně 5 dní před konáním zasedání. Pozvánka visela ještě v okamžiku konání zasedání. 
Upozornil dále, že ze zasedání je pořizován zvukový záznam, který bude po anonymizaci zveřejněn na stránkách 
městského úřadu a jako již tradičně, po několik jednání zastupitelstva, je toto zasedání i v přímém přenosu veřejně 
vysíláno. 
Sdělil, že zprávy na dnešní jednání byly zveřejněny 5 dní před konáním zasedání na úřední desce městského úřadu. 
Uvedl, že zápis z minulého zasedání ZM, který je uložen na sekretariátu městského úřadu, ověřili Mgr. Daniel Mikš a 
pan Martin Horský a nikdo ze členů zastupitelstva města k němu nevznesl připomínku.   
Starosta dále sdělil, že je přítomno 18 členů zastupitelstva města a dnešní zasedání je tudíž usnášení schopné. 
 

Starosta dále navrhl, aby dnešní jednání probíhalo pomocí elektronického systému. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  
pro: 18                                                  proti:                                     zdrželo se:                             nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/23/2024 
 

Jako ověřovatele dnešního zápisu starosta navrhl Mgr. Martina Juska a pana Vojtěcha Nezbedu. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování:  

pro: 16                                                    proti:                                    zdrželo se: 2                                              nehlasovalo:  
PRO:  

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš Ing. Zdeňka Nezbedová 

MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek 
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ZDRŽELO SE: 

Mgr. Martin Jusko  Vojtěch Nezbeda     

Ověřovatelé dnešního zápisu byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/24/2024 
 

Za členy návrhové komise starosta navrhl Mgr. Davida Tichého a Mgr. Filipa Velímského, Ph.D. 
Zastupitelé: Bez připomínek. 

Hlasování: 
pro: 16                                                   proti:                 zdrželo se: 2                                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský     

Členové návrhové komise byli schváleni, přijato usnesení číslo ZM/25/2024. 
 

Následným bodem bylo schválení programu jednání.  
Program: 
01_Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 05.02.2024 
02_Dotazy a připomínky občanů 
03_Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
04_Mediační dohoda _ město Čáslav x Karel B. 
05_Mediační dohoda _ město Čáslav x Gabriela D. 
06_Mediační dohoda _ město Čáslav x Jan Š. 
07_Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeňka N. 
08_Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeněk Z. 
09_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu – prosinec 2023 
10_Přehled přesunů v rozepsaném rozpočtu - leden a únor 2024 
11_Rozpočtové opatření č. 2/2024 
12_Změna č. 5 Územního plánu Čáslav 
13_Změna č. 6 Územního plánu Čáslav_Rozhodnutí o pořízení zkráceným postupem 
14_Město Čáslav - Rekultivace fotbalových hřišť SA Vodranty_Žádost o dotaci 
15_Obecně závazná vyhláška města Čáslavi o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 
16_Uzavření dohody o ukončení smlouvy o zajišťování a financování dopravní obslužnosti 
17_Dodatek č. 3 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace_SVJ Jablonského 386 
18_Koupě pozemku parc. č. 1634/6 v k.ú. Čáslav 
19_Poskytnutí individuální dotace_Český kynologický svaz ZKO Čáslav 
20_Poskytnutí dotací z Programu KULTURA, SPOLKOVÁ ČINNOST A CESTOVNÍ RUCH pro rok 2024 
21_Program REGENERACE MĚSTSKÉ PAMÁTKOVÉ ZÓNY pro rok 2024 
22_Plán činnosti finančního výboru na rok 2024 
23_Dotazy a připomínky zastupitelů 

Informativní zprávy / Různé:  
 

Hlasování:  
pro: 17                                                  proti:                                     zdrželo se: 1                            nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Filip Velímský 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

ZDRŽELO SE: 

JUDr. Vlastislav Málek       

Program dnešního zasedání byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/26/2024. 
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Následně starosta navrhl, aby dnešní jednání probíhalo ke každému bodu zvlášť a na konci každého bodu bylo přijato 
usnesení. 
Dále starosta navrhl, aby rozprava k mediačním dohodám (bod 04 – 08 programu) probíhala společně. Ostatní body 
budou projednávány zvlášť.  
Zastupitel V. Málek se dotazoval, jaký je důvod projednávání těchto bodů společně? 
Starosta uvedl, že důvodem je zkrácení času projednávání jednotlivých bodů. 
 

Hlasování:  
pro: 13                                                  proti: 1                                  zdrželo se: 4                                           nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI:  

 Martin Horský       
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý Mgr. Filip Velímský 

Návrh byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/27/2024. 
 
Kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM – 05.02.2024 
Starosta předložil usnesení č.j.: MěÚ/6589/2024/SEK ze dne 05.02.2024. 
 

Nikdo se do rozpravy k tomuto bodu nepřihlásil. 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení ze zasedání ZM 05.02.2024. 
 
Dotazy a připomínky občanů 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Občanka paní Ch. vzpomněla kyberšikanu na sociálních sítích, kterou na minulém zasedání zmínil zastupitel M. Horský, 
a uvedla, že nemá žádný účet na sociálních sítích a pokud někdo zmiňuje její jméno, měl by si to nejdříve ověřit.  
Zastupitel M. Horský poděkoval za dotaz a uvedl, že dané bylo na facebooku a bylo to veřejně dostupné.    
 

Občan pan V. vzpomněl záležitost týkající se skládky a jejího rozšíření Uvedl, že z e-mailu, který mu zaslal bývalý starosta 
– V. Málek je patrné, že zde přiznává, že věděl od května 2020, že spol. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. chce 
rozšiřovat skládku. Přiznal dále, že dle doporučení zpracovatelky studie optimalizace odpadového hospodářství, RNDr. 
Vrbové, nic nedělal.  
Občan pan V. se dále vrátil k záležitosti týkající se Dodatku č. 1, který byl uzavřen v souvislosti s výstavbou nové 
mateřské školky, kdy byl výrazně snížen rozsah projekčních prací a nebyla ponížena cena (podle něho měla být cena 
nižší o 1,4 mil Kč). 
K danému citoval e-mailovou odpověď od V. Málka a následně se k tomu ještě vyjádřil.  
Poté občan pan V. sdělil, že s bývalým starostou vede malý spor o jeho střet zájmů. Nejedná o střet zájmů v dikci zákona 
č. 159/2006 Sb., Zákon o střetu zájmů, ale o profesní a morální střet zájmů. Vysvětlil. 
Nakonec občan pan V. hovořil směrem k zastupiteli M. Horskému a to v souvislosti se znečišťovateli ovzduší v Čáslavi. 
Zastupitel V. Málek se nejprve vyjádřil k Dodatku č. 1 (výstavba nové MŠ), kde uvedl, že pokud se někdo domnívá, že 
se dopustili nějaké nekalé činnosti, kterou poškodili a způsobili škodu městu, tak nechť někdo podá žalobu nebo trestní 
oznámení.  
Poté se vyjádřil k údajnému střetu zájmů, kdy uvedl, že vše bylo již vysvětleno, jak z jeho strany, tak také přípisem MUDr. 
Chudomela (ředitel nemocnice v Kolíně). Sdělil, že více nemá potřebu k tomu vyjadřovat. 
Zastupitel M. Horský uvedl, že pokud má občan pan V. potřebu podporovat rozšíření skládky, je to jeho osobní volba, 
jeho (jejich) volba je, že v tom žít nechce (nechtějí) a bude (budou) proti tomu bojovat.   
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Tajemník připomněl dotaz občana pana V. – týkající se Vemy (mzdový a personální informační systém na MěÚ) – dělení 
zakázky – odpověď viz.: https://www.meucaslav.cz/radnice/vedeni-mesta/zastupitelstvo/usneseni-
zastupitelstva/zasedani-zastupitelstva-rok-2023/zasedani-zastupitelstva-6-11-2023/.  
 

 

Občan Radek H. se dotazoval na dotazy podle zákona o svobodném přístupu k informacím (Zákon č. 106) – dotaz                   
od občana pana K. – projektová dokumentace na tři nová parkovací místa – finanční rozpočet.  
Odpověď zněla, že v současné době cena není známa.  
Po měsíci nový dotaz podle „106“ a zde v odpovědi cena 2,3 mil. Kč. 
Dotaz občana Radka H.: „Kdo o dané žádal?“ 
Občan Radek H. dále požádal zastupitele V. Málka o zveřejnění dokumentů ke skládce (listiny, kde je uvedeno, kdo         
o tom rozhodoval, na základě čeho, jaký byl další vývoj a jak se spláceli obligace), o kterých mluvil na setkání dne 
03.04.2024 v hotelu Grand v Čáslavi (veřejné projednávání MŽP k rozšíření skládky v Čáslavi). 
Starosta se vyjádřil k dotazu týkajícímu se parkoviště.  
Občan pan K. se připojil do diskuse týkající se parkovacích míst v Čáslavi, ul. Pražská, u č.p. 118. 
Reagoval pan starosta, paní místostarostka, občan pan Š. a radní pan J. Žaloudek, zastupitel V. Málek.  
Zastupitel JUDr. Málek dále dlouze reagoval na dotaz / přání občana Radka H.  
 

Občan pan T.  se dotazoval na monitoring ovzduší ve městě – zda občané dostanou nějaké výsledky? 
Místostarostka odpověděla, že monitoring funguje a není problém dané zveřejnit.  
Občan pan T.  se dále dotazoval na varovný systém ve městě. Uvedl, že by bylo fajn mít upozornění např. formou SMS 
apod.  
Místostarostka uvedla, že je využíván systém Munipolis a dále se při mimořádných situacích bude využívat (v krizových 
situacích) městský rozhlas.  
Občan pan T. ještě zmínil, že našel na webu města uvedena možná rizika na území města Čáslavi 
(https://www.meucaslav.cz/obcan/krizove-rizeni/mozna-rizika-na-uzemi-mesta-caslav/). Chybí mu zde poznámky           
u možného rizika únik nebezpečných látek. 
 

Zastupitel M. Jusko požádal o zveřejňování průběžného monitoringu ovzduší.  
Zastupitel V. Nezbeda souhlasil a sdělil, že prověří možnost zveřejňování.   
 

Občan pan Š. poděkoval za zveřejnění projednávání týkající se rozšíření skládky. Ocenil vystoupení všech, kteří                    
na setkání vystoupili (opoziční zastupitelé), zarazilo ho, že se nevyjádřil nikdo z vedení města.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil. 
 
Informace o aktuální situaci v Městské nemocnici Čáslav 
Aktuální informace k městské nemocnici sdělil zastupitel a ředitel MěN Čáslav MUDr. C. Provazník:  

- nárůst počtu hospitalizací o 63% oproti roku 2022, o 27% oproti roku 2023 
- probíhají jednání s pojišťovnou, která nyní bere rok 2022 jako výchozí pro platby, kdy hospitalizace a činnost 

nemocnice byla utlumena, kdy v součtu to vychází na cca 2 mil. Kč / měsíčně, o které má nemocnice poníženy 
platby  
pojišťovna si uvědomuje daný propad, ale bohužel nemá žádné „páky“, aby mohla platby navýšit – po 1. 
kvartále data přepočítají a schodek navýší  

- ambulance - oproti roku 2022 nárůst o 26%, oproti roku 2023 o 9% 
- komplement (rentgen, hematologie, rehabilitace, doprava) - nárůst o 30% oproti roku 2022 
- hospodářský výsledek v současnosti v kumulaci v únoru: - 6 mil. Kč s příspěvkem zřizovatele, bez příspěvku: - 

10 mil. Kč  
- další jednání s pojišťovnami je na úrovni rámcových smluv  
- proběhlo jednání v kraji Vysočina a v Pardubickém kraji (nárůst pacientů z těchto krajů) 
- požádal krajské zastupitele o pomoc u Ing. Pavlíka (statutární náměstek hejtmanky pro oblast zdravotnictví) 
- poděkoval za dárcovství krve od vojáků z Chotusic 

 

Zastupitel V. Málek uvedl, že s panem ředitelem nemocnice Čáslav jednal, společně s MUDr. Mandákovou. Uvedl, že 
souhlasí s tím, co zde pan ředitel řekl. 
Dále uvedl, že vystoupil na krajském zastupitelstvu, kde „bojoval“ za problematiku čáslavské nemocnice. Uvedl, že on    

https://www.meucaslav.cz/radnice/vedeni-mesta/zastupitelstvo/usneseni-zastupitelstva/zasedani-zastupitelstva-rok-2023/zasedani-zastupitelstva-6-11-2023/
https://www.meucaslav.cz/radnice/vedeni-mesta/zastupitelstvo/usneseni-zastupitelstva/zasedani-zastupitelstva-rok-2023/zasedani-zastupitelstva-6-11-2023/
https://www.meucaslav.cz/obcan/krizove-rizeni/mozna-rizika-na-uzemi-mesta-caslav/
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i paní doktorka Mandáková bude dále bojovat za příspěvek pro čáslavskou nemocnici.  
 

Radní J. Ruml připomněl, za jakého vedení byla nemocnice přivedena do stavu, z jakého se nyní těžko dostává. 
Reagoval zastupitel V. Málek a zastupitel D. Blažej.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo další nepřihlásil. 

 
01. Mediační dohoda _ město Čáslav x Karel B. 
02. Mediační dohoda _ město Čáslav x Gabriela D. 
03. Mediační dohoda _ město Čáslav x Jan Š. 
04. Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeňka N. 
05. Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeněk Z. 
Starosta předložil zprávu o všech kauzách a sdělil podrobnosti. 
Dále navrhl, aby v těchto bodech mohli vystupovat bývalí zaměstnanci, kteří nemají trvalý pobyt v Čáslavi a právní 
zástupci žalobců a města Čáslavi, příspěvky nebyly časově omezené.  
 

Hlasování:    
pro: 14                                                 proti:                  zdrželo se: 4                                       nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     
 

ZDRŽELO SE: 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. David Tichý 

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/28/2024. 
 

V rozpravě k tomuto bodu vystoupili:  
Zastupitel V. Málek se vyjádřil k předkládajícímu materiálu a kauzám, které se zde mají projednávat. Sdělil informace, 
které získal o soudím řízení, které již proběhlo.  
Vyjádřil se radní J. Ruml. Připomněl kauzu bývalé vedoucí odboru majetku Ing. Chrenkové. Dále výpověď pí Lepeškové 
(bývalá vedoucí Kanceláře tajemníka MěÚ), která dostala výpověď v poslední den ve funkci bývalého vedení. 
Dotázal se na právní názor V. Málka k výpovědi, kterou dostala pí Lepešková?  
Tajemník požádal o diskusi k dohodám, nikoliv řešení ostatních řízeních. 
Vyjádřil se dále zastupitel M. Jusko.   
Zastupitel V. Málek se vyjádřil k dotazu J. Rumla a dále opětovně k mediačním dohodám.  
Do diskuse se dále připojil pan tajemník, zastupitel D. Blažej, zastupitel F. Velímský, který směřoval své dotazy                   
na Mgr. Schüllera. Mgr. Schüller se následně vyjádřil ke všem tvrzením a dotazům, které byly směřovány k jeho osobě. 
Dále se vyjádřil zastupitel D. Tichý.  
 

Hlasování o prodloužení dnešního jednání 
Zastupitelstvo města Čáslavi souhlasí s prodloužením dnešního jednání i po stanoveném čase.  
Hlasování:  
pro: 11                                                 proti:                  zdrželo se:  4                                        nehlasovalo:  
PRO: 

Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda 

Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír  Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek   
 

PROTI:  

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko Mgr. David Tichý   
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. Filip Velímský       
 

 



  Jednání zastupitelstva číslo: II/2024 
Číslo jednací: MěÚ/19866/2024/SEK 

 

 
 
Stránka 6 z 9 

NEHLASOVALO:  

Ing. Drahomír Blažej Ing. Jiří Havlíček JUDr. Vlastislav Málek   

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/29/2024. 

 
Vyhlášena přestávka 19:17 hodin – 19:27 hodin 

 
Do diskuse k těmto bodům diskutoval stávající zaměstnanec – Jan Šulc. 
Jan Šulc vyzval pana tajemníka k odstoupení ze své funkce.  
Další, kdo se do diskuse připojil bývalá zaměstnankyně Gabriela Dymáková, Karel Bogdan, bývalá zaměstnankyně a 
stávající radní Zdeňka Nezbedová, bývalý zaměstnanec Zdeněk Zahradník.   
Dále se vyjádřil bývalý zaměstnanec města Čáslavi, pan Vlastimil Dušek, bývalá zaměstnankyně Jiřina Kožená.  
Ke všem „kauzám“ se vyjádřil zastupitel M. Horský, zastupitel V. Málek (hlavní význam v těchto kauzách má soud), 
radní Z. Nezbedová, radní J. Ruml. 
K diskusi k danému tématu se souhrnně vyjádřil pan tajemník. 
Následně se vyjádřil zastupitel F. Velímský.  
 

Nikdo další se do rozpravy nepřihlásil.  

   
01. Mediační dohoda _ město Čáslav x Karel B. 
 

Hlasování:    
pro: 13                                                 proti: 4                 zdrželo se: 1                                      nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI: 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. David Tichý       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/30/2024. 

 
02. Mediační dohoda _ město Čáslav x Gabriela D. 
 

Hlasování:    
pro: 13                                                 proti: 4                 zdrželo se:  1                                      nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       

PROTI: 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. David Tichý       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/31/2024. 
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03. Mediační dohoda _ město Čáslav x Jan Š. 
 

Hlasování:    
pro: 13                                                 proti: 4                 zdrželo se:  1                                      nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       

PROTI: 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. David Tichý       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/32/2024. 

 
04. Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeňka N. 
 

Hlasování:    
pro: 11                                                 proti: 4                 zdrželo se:   2                                      nehlasovalo: 1 
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad 

Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová Mgr. Jiří Žaloudek   
 

PROTI: 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský 
 

ZDRŽELO SE: 

 Vojtěch Nezbeda Mgr. David Tichý     
 

NEHLASOVALO:  

Ing. Zdeňka Nezbedová       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/33/2024. 

 
05. Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeněk Z. 
 

Hlasování:    
pro: 13                                                 proti: 4                 zdrželo se:    1                                      nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

Mgr. Daniel Mikš  Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník 

Ing. Josef Ruml Ing.  Jaromír Strnad Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Jiří Žaloudek       
 

PROTI: 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Filip Velímský 
 
 

ZDRŽELO SE: 

Mgr. David Tichý       

Návrh usnesení byl schválen, přijato usnesení číslo ZM/34/2024. 

 

Předřazení bodu č. 11 Čáslav - Rekultivace fotbalových hřišť SA Vodranty_Žádost o dotaci 

Starosta požádal o předřezaní tohoto bodu, aby bylo možné uvedeného žádost o dotaci co nejdříve podat.  
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  
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Hlasování:    
pro: 18                                                 proti:                  zdrželo se:                                          nehlasovalo:  
PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/35/2024. 
 

11. Čáslav - Rekultivace fotbalových hřišť SA Vodranty_Žádost o dotaci  
Starosta předložil důvodovou zprávu a sdělil podrobnosti. 
 

Do rozpravy k tomuto bodu se nikdo nepřihlásil.  

 

PRO: 

Ing. Drahomír Blažej Mgr. Václav Drda RNDr. Tomáš Hasík Ing. Jiří Havlíček 

 Martin Horský Mgr. Martin Jusko JUDr. Vlastislav Málek Mgr. Daniel Mikš 

 Vojtěch Nezbeda Ing. Zdeňka Nezbedová MUDr. Ctibor Provazník Ing. Josef Ruml 

Ing.  Jaromír Strnad Mgr. David Tichý Mgr. Renata Vaculíková Bc. Alice Vavřinová 

Mgr. Filip Velímský Mgr. Jiří Žaloudek     

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen, přijato usnesení číslo ZM/36/2024. 
 

Vzhledem k protáhlému jednání a pokročilé hodině bylo, po projednání výše uvedených bodů, zasedání zastupitelstva 

ukončeno a bylo domluveno, že ke zbývající programu bude svoláno zasedání zastupitelstva do 14 dnů. 
 

Jednání ukončeno v 00:45 hodin (09.04.2024).  
 

Na konci dnešního zasedání bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města. 
Dojednání dnešního zastupitelstva proběhne pravděpodobně 22.04.2024. 
Příští zasedání zastupitelstva proběhne dne 10.06.2024. 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Martin Jusko a pan Vojtěch Nezbeda 
Návrhová komise: Mgr. David Tichý a Mgr. Filip Velímský, Ph. D.  
Zápis vyhotovila: Zdeňka Veselá  
Celý záznam zasedání uveřejněn na webu města Čáslavi: 

o audiozáznam: https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-04-08/HerSie/HerSieHtml5.html 
o videozáznam: https://www.youtube.com/watch?v=iHi251vKxCI 

 
 

PŘÍLOHY: Usnesení – č.j.: MěÚ/19865/2024/SEK 
                 Listina přítomných zas8tupitelů 
                 Pozvánka ze dne 28.03.2024 
                 Kontrola plnění usnesení č.j.: MěÚ/6589/2024/SEK ze dne 05.02.2024  
                 Důvodové zprávy č. 1 – 5, 11 
 
 
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 
 

Mgr. Martin Jusko v. r.                                                                                                                                    Vojtěch Nezbeda v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  

https://www.meucaslav.cz/zasedani/zasedani_2024-04-08/HerSie/HerSieHtml5.html
https://www.youtube.com/watch?v=iHi251vKxCI
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PŘEHLED USNESENÍ Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA ČÁSLAVI ZE DNE 08.04.2024 

TEXTOVÁ ČÁST USNESENÍ ČÍSLO USNESENÍ 

 Hlasování pomocí elektronického systému  ZM/23/2024 

 Ověřovatelé zápisu ZM/24/2024 

 Členové návrhové komise  ZM/25/2024 

 Program dnešního zasedání  ZM/26/2024 

 Průběh zasedání ZM/27/2024 

 1) Vystoupení bývalých zaměstnanců města Čáslavi, kteří nemají trvalý pobyt ve městě Čáslavi, právního zástupce žalobců, 
kteří žalují město Čáslav o náhradu škody a právního zástupce města Čáslavi na dnešním zasedání v souvislosti s 
projednávanými body 04 – 08;  
 2) aby příspěvky vystupujících nebyly časově omezeny. 

ZM/28/2024 

 Hlasování o prodloužení dnešního jednání ZM/29/2024 

 Mediační dohoda _ město Čáslav x Karel B. ZM/30/2024 

 Mediační dohoda _ město Čáslav x Gabriela D. ZM/31/2024 

 Mediační dohoda _ město Čáslav x Jan Š. ZM/32/2024 

 Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeňka N. ZM/33/2024 

 Mediační dohoda _ město Čáslav x Zdeněk Z. ZM/34/2024 

 Předřazení bodu č. 14 ZM/35/2024 

 Město Čáslav - Rekultivace fotbalových hřišť SA Vodranty_Žádost o dotaci ZM/36/2024 

 
   
 
   
Ing. Jaromír Strnad v. r.                                                                                                                      Mgr. Renata Vaculíková v. r. 
starosta                                                                                                                                                                                                                        místostarostka  

 
Ověřovatelé:  
 
 
 
 
 

Mgr. Martin Jusko v. r.                                                                                                                                    Vojtěch Nezbeda v. r. 
člen zastupitelstva                                                                                                                                                                                              člen zastupitelstva  
 


